

# AWTTE 2005

## The Arab World Travel and Tourism Exchange

## الملتقى العربي- الدولي للسياحة



بالرغم من التطورات السياسية الأخيرة في لبنان، فقد أعلن الملتقى العربي-الدولي للسياحة عن نيته في الإستمرار هذا العام، وسيزيد إلى قائمة المعارضين قاعتين لكل من اليونان وإيران.

وبالإضافة إلى الدول الجديدة، ستشارك أيضاً: قبرص، مصر، الهند، الأردن، الكويت، ماليزيا، قطر، الشارقة، سورية، تونس، تركيا ولبنان. وستكون قطر هي ضيف الملتقى لهذا العام، مع فرص كثيرة للإعلان، تدعمها الخطوط القطرية التي تروّج لهذه الوجهة السياحية.

سيشارك البلد المضيف، لبنان، في المعرض بحملة ترويجية قوية من قبل المدن السياحية الكبيرة ومناطق الجذب السياحي الرئيسية، بالإضافة إلى أنه ستتاح الفرصة، من خلال تنظيم جولات سياحية قبل وبعد المعرض، للمعارضين والزوار لاستكشاف لبنان، وستشارك في المعرض الوكالات السياحية والفنادق اللبنانية وذلك بتقديم آخر برامجها السياحية وعروض الموسم القادم.

وسلاسل الفنادق، مثل الرويال، والتي هي الداعم لـ "الفندق المضيف الذهبي" لهذا العام، ومجموعة الإنترنتونتيننتل، والموفنيك، والميتروبوليتان والسفير، بالإضافة إلى الفنادق المحلية والخاصة في لبنان، قد حجزت أماكنها في المعرض، وسيقيم المعرض في مركز (BIEL) في بيروت، من 29 أيلول / سبتمبر إلى 2 تشرين الأول / أكتوبر 2005.

للمزيد من المعلومات، الرجاء زيارة الموقع الإلكتروني ([www.awtte.com](http://www.awtte.com)).

Following the latest political developments in Lebanon, the Arab World Travel and Tourism Exchange (AWTTE 2005) survived the turmoil adding to its list of exhibitors more than three national pavilions who are participating for the first time. Greece, Iran and North Cyprus, to name a few, will showcase with more than 20% of the exhibiting space.

In addition to the new destinations at this year's exhibition Cyprus, Egypt, India, Jordan, Kuwait, Malaysia, Morocco, Qatar, Sharjah, Syria, Tunisia, Turkey and Lebanon will also be part of the show. Qatar will be the Guest Country for 2005 with exceptional advertising opportunities supported by Qatar Airways to promote the destination.

The host country, Lebanon, will be exhibiting with an aggressive promotional campaign accompanied by major tourist cities and main attractions. Exhibitors and visitors will get the chance to discover Lebanon during tours organized before and after the exhibition. Tour operators and hotels in Lebanon will also exhibit their latest packages and offers for the coming season.

Hotel chains, such as Le Royal Hotels, who are also this year's Gold Host Hotel Sponsor, the InterContinental Hotel Group, Movenpick Hotels & Resorts, Metropolitan Hotels and Safir Hotels in addition to local and private hotels in Lebanon, have already booked their space.

AWTTE 2005 is scheduled to take place at BIEL Center in Beirut, September 29 – October 2, 2005

For more information please visit our website ([www.awtte.com](http://www.awtte.com)). ■

